

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in China, 10 Reasons to Visit China :

Tourism in China is an important industry. Since the beginning of the reform and opening, the tourism rate has increased dramatically in the last few decades. China is now the fourth most visited country in the world. Only in the first half of 2017 has received 70 million visitors. China is the most visited by South Korea . The following countries, respectively, in South Korea; Vietnam, Japan, United States, Russia, Mongolia, Malaysia, Philippines, Singapore, India, Thailand and Canada. China is still regarded as one of the world's most secretive countries.

1. Kunming :



Kunming is the economic, transportation, industrial and cultural center of Southwest China. It is connected to all major cities of China and Vietnam

by rail. The temperate climate is a good place to visit at any time of the year. Due to its beautiful climate, it attracts tourists.

2. Jiuzhaigou :



Jiuzhaigou valley is defined as a fairy area due to many waterfalls; snow-capped karst mountains, and blue, turquoise and green colored lakes. Although the habitats of giant pandas are here, you can not see them very often.

3. Hangzhou :



Hangzhou and the West Lake, which have natural scenery, are a place immortalized by countless poets and artists. In the 13th century, Marco Polo defined the city as the most beautiful and splendid city in the world. West Lake, Hangzhou's most famous place, is a large lake separated by road sides. It is covered with antique buildings and gardens for relaxation and spirituality. Visitors will also find pagodas, temples, walkways and tea farms here.

4. Yangshuo :



Yangshuo was very famous for its backpackers for cheap times and atmosphere. Today, however, it attracts all kinds of tourists to enjoy the beautiful scenery and karst mountains. Yangshuo is also a good place to take a day trip to Guilin to slowly wander down the Li River. Many visitors rent bicycles here.

5. Lhasa :



Lhasa is one of the most important cities in Tibet and is one of the highest places in the world with 3,500 metric tons. It has managed to protect its culture, despite the many encounters with China. The house of the Potala Palace, Dalai Lama's former home, was built over the Red Tep a long time ago, 360 years ago. It consists of two parts: the White House, where the Dalai Lama lives, and the Red Palace, where the religious research was conducted. Another palace is Lhasa Norbulingka, built in 1755. Before his exile, he was the Dalai Lama's summer palace.

6. Xi'an :



Xi'an was the beginning of the indispensable silk road that once traded with many countries in Eurasia. At the same time, eleven dynasties were in the imperial seat for some, before the unification, one of China's Four Great Monuments. The most famous attractions are the newly discovered Terracotta Army, guardian of the tomb of the first emperor of China. Xi'an has walls dating back to the 14th century, 12 km long.

7. Shanghai :



Located in the East China Sea and at the mouth of the Yangtze River, Shanghai is China's largest city and most developed city. Shopping malls, luxury hotels and prestigious art centers all rise side by side in the city where the skyscrapers of Siluet fill. The city nights in Shanghai represent brilliant neon signposts, lively streets and western appearance of Chinese cities with numerous jobs. The most popular venue for a stroll is the Bund, which is the river bank along the Huangpu River in Shanghai.

8. Great Wall of China :



It is a great wall for defense of the Chinese people in order to protect them from Turkish raids. The Great Wall of China is a saddle that was built at different times by various dynasties and merged later. The length of the wall, which is a history of more than 2000 years, is about 21,196 km. It is the tallest artificial structure in the world. There are a few sections of the Chinese Great Wall that the pilgrim find interesting. Badaling is the most popular part on the wall. Because it is close to Beijing, you can easily access and climb it.

9. Hong Kong :



Located on the southeastern coast of China, Hong Kong is a shining, world-class commercial center where Chinese cultures, British colonial influences and modern high-tech blend combine. Although Hong Kong has the world's highest skyscrapers and includes the most dense population, there are many green areas, mountain scenes and beaches. Some of the places that can be seen include Hong Kong's highest point, The Peak, which presents the famous Victoria Harbor at night with dazzling skyscrapers and breathtaking views of the city.

10. Beijing :



It is the capital city of China and the most visited city. It is a city whose history is more than 3000 years old and still has many secrets. The other name of the city is Beijing. The city hosts Tiananmen Square, Forbidden City, China National Museum and Old and New Summer Palace. In the gardens of Chinese history, it is an ideal city to observe ancient architecture and Chinese culture.

TR

Çin'de Turizm, Çin'i Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Çin'de turizm önemli bir endüstridir. Reformun ve açılışın başlangıcından bu yana, turizm oranı son birkaç on yılda çarpıcı bir şekilde arttı. Çin şu anda dünyanın en çok ziyaret edilen dördüncü ülkesi. Sadece 2017 yılının ilk yarısında 70 milyon ziyaretçi aldı. Çin, Güney Kore tarafından en çok ziyaret edilen ülkedir. Güney Kore'de sırasıyla şu ülkeler; Vietnam, Japonya, Amerika Birleşik Devletleri, Rusya, Moğolistan, Malezya, Filipinler, Singapur, Hindistan, Tayland ve Kanada. Çin hala dünyanın en gizli ülkelerinden biri olarak kabul ediliyor.

1- Kunming :

Kunming, Güneybatı Çin'in ekonomik, ulaşım, endüstriyel ve kültürel merkezidir. Çin ve Vietnam'ın tüm büyük şehirlerine demiryolu ile bağlıdır. Ilıman iklim yılın herhangi bir zamanında ziyaret etmek için iyi bir yerdir. Güzel iklimi nedeniyle turistleri cezbetmektedir.

2- Jiuzhaigou :

Jiuzhaigou vadisi, birçok şelalesi nedeniyle peri alanı olarak tanımlanır; karla kaplı karstik dağlar ve mavi, turkuaz ve yeşil renkli göller. Dev pandaların yaşam alanları burada olsa da onları çok sık göremezsiniz.

3- Hangzhou :

Doğal bir manzaraya sahip olan Hangzhou ve Batı Gölü, sayısız şair ve sanatçı tarafından ölümsüzleştirilen bir yerdir. 13. yüzyılda Marco Polo, şehri dünyanın en güzel ve görkemli şehri olarak tanımlamıştır. Hangzhou'nun en ünlü yeri olan Batı Gölü, yol kenarlarıyla ayrılmış büyük bir göldür. Dinlenme ve maneviyat için antik binalar ve bahçelerle kaplıdır. Ziyaretçiler ayrıca burada pagodalar, tapınaklar, yürüyüş yolları ve çay çiftlikleri bulacaklar.

4- Yangshuo :

Yangshuo, ucuz zamanlar ve atmosfer için sırt çantalı gezginleriyle çok ünlüydü. Ancak bugün, güzel manzaranın ve karstik dağların tadını

ıkarmak iin her trl turisti kendine ekiyor. Yangshuo, aynı zamanda, Li Nehri'nde yavaşa dolaşmak iin Guilin'e gnbirlik bir gezi yapmak iin de iyi bir yerdir. Birok ziyareti burada bisiklet kiralar.

5- Lhasa :

Lhasa, Tibet'in en nemli şehirlerinden biridir ve 3.500 metrik ton ile dnyanın en yksek yerlerinden biridir. in ile birok karşılaşmasına rağmen kltrn korumayı bařardı. Dalai Lama'nın eski evi olan Potala Sarayı'nın evi, uzun zaman nce, 360 yıl nce Red Tep'in zerine inşa edildi. Dalai Lama'nın yařadığı Beyaz Saray ve dini arařtırmaların yapıldığı Kızıl Saray olmak zere iki blmden oluşuyor. Diğeri bir saray ise 1755'te inşa edilen Lhasa Norbulingka'dır. Srgnden nce Dalai Lama'nın yazlık sarayıydı.

6- Xi'an :

Xi'an, bir zamanlar Avrasya'daki birok lke ile ticaret yapan vazgeilmez ipek yolunun bařlangıcıydı. Aynı zamanda, in'in Drt Byk Anıtı'ndan biri olan birleşmeden nce, bazıları iin imparatorluk koltuğunda on bir hanedan vardı. En nl cazibe merkezleri, in'in ilk imparatorunun mezarının koruyucusu olan yeni keřfedilen Terracotta Ordusu'dur. Xi'an, 12 km uzunluğunda, 14. yzyıldan kalma duvarlara sahiptir.

7- Şanghay :

Doğru in Denizi'nde ve Yangtze Nehri'nin ağızında yer alan Şanghay, in'in en byk şehri ve en gelişmiş şehridir. Siluet gkdelenlerinin doldurduğu şehirde alışveriş merkezleri, lks oteller ve prestijli sanat merkezleri yan yana ykseliyor. Şanghay'daki şehir geceleri, parlak neon tabelaları, canlı sokakları ve ok sayıda işi olan in şehirlerinin batılı grnmn temsil eder. Yryř iin en popler mekan, Şanghay'daki Huangpu Nehri boyunca uzanan nehir kıyısı olan Bund'dur.

8- in Seddi :

in halkını Trk akınlarından korumak iin byk bir savunma duvarıdır. in Seddi, eřitli hanedanlar tarafından farklı zamanlarda inşa edilmiş ve daha sonra birleştirilmiş bir eyerdir. 2000 yılı aşkın bir gemiři olan

duvarın uzunluđu yaklaşık 21.196 km'dir. Dünyanın en yüksek yapay yapısıdır. Çin Seddi'nin hacıların ilginç bulduđu birkaç bölümü var. Badaling, duvardaki en popüler kısımdır. Pekin'e yakın olduđu için kolayca ulaşabilir ve tırmanabilirsiniz.

9- Hong Kong :

Çin'in güneydođu kıyısında yer alan Hong Kong, Çin kültürlerinin, İngiliz sömürge etkilerinin ve modern yüksek teknoloji karışımının bir araya geldiđi, parlayan, birinci sınıf bir ticaret merkezidir. Hong Kong, dünyanın en yüksek gökdelenlerine sahip olmasına ve en yoğun nüfusa sahip olmasına rağmen, birçok yeşil alan, dađ manzarası ve plaj var. Görülebilecek yerlerden bazıları, geceleri göz kamaştırıcı gökdelenler ve şehrin nefes kesen manzarası ile ünlü Victoria Limanı'nı sunan Hong Kong'un en yüksek noktası The Peak'tir.

10- Pekin :

Çin'in başkenti ve en çok ziyaret edilen şehridir. Tarihi 3000 yıldan fazla olan ve hala birçok sırrı olan bir şehir. Şehrin diđer adı Pekin'dir. Şehir, Tiananmen Meydanı, Yasak Şehir, Çin Ulusal Müzesi ve Eski ve Yeni Yaz Sarayı'na ev sahipliđi yapıyor. Çin tarihinin bahçelerinde antik mimariyi ve Çin kültürünü gözlemlemek için ideal bir şehirdir.

السياحة في الصين ، 10 أسباب لزيارة الصين:

السياحة في الصين صناعة مهمة. منذ بداية الإصلاح والانفتاح ، ارتفع معدل السياحة بشكل كبير في العقود القليلة الماضية. تعد الصين الآن رابع أكثر الدول زيارة في العالم. فقط في النصف الأول من عام 2017 استقبل 70 مليون زائر. الصين هي الأكثر زيارة من قبل كوريا الجنوبية. البلدان التالية ، على التوالي ، في كوريا الجنوبية ؛ فيتنام واليابان والولايات المتحدة وروسيا ومنغوليا وماليزيا والفلبين وسنغافورة والهند وتايلاند وكندا. لا تزال الصين تعتبر واحدة من أكثر دول العالم سرية.

1- كونمينغ:

كونمينغ هي المركز الاقتصادي والنقل والصناعي والثقافي لجنوب غرب الصين. إنه متصل بجميع المدن الرئيسية في الصين وفيتنام عن طريق السكك الحديدية. يعد المناخ المعتدل مكانًا جيدًا للزيارة في أي وقت من السنة. نظرا لمناخها الجميل فهي تجذب السياح.

2- جيوتشايكو:

يُعرّف وادي جيوتشايكو بأنه منطقة خرافية بسبب وجود العديد من الشلالات ؛ جبال كارستية مغطاة بالثلوج وبحيرات زرقاء وفيروزية وخضراء ملونة. على الرغم من وجود موائل الباندا العملاقة هنا ، إلا أنه لا يمكنك رؤيتها كثيرًا.

3- هانغتشو:

هانغتشو والبحيرة الغربية ، ذات المناظر الطبيعية ، هي مكان خلده عدد لا يحصى من الشعراء والفنانين. في القرن الثالث عشر ، حدد ماركو بولو المدينة بأنها أجمل وأروع مدينة في العالم. البحيرة الغربية ، أشهر الأماكن في هانغتشو ، هي بحيرة كبيرة تفصلها جوانب الطريق. إنه مغطى بالمباني العتيقة والحدائق للاسترخاء والروحانية. سيجد الزوار أيضًا الباغودا والمعابد والممرات ومزارع الشاي هنا.

4- يانغشو:

كانت Yangshuo مشهورة جدًا بالرحالة لأوقات وأجواء رخيصة. ومع ذلك ، فهي تجذب اليوم جميع أنواع السياح للاستمتاع بالمناظر الجميلة والجبال الكارستية. يُعد Yangshuo أيضًا مكانًا جيدًا للقيام برحلة ليوم واحد إلى قويلين للتجول ببطء في نهر Li. يستأجر العديد من الزوار الدراجات هنا.

5- لاسا:

Lhasa هي واحدة من أهم المدن في التبت وهي واحدة من أعلى الأماكن في العالم حيث يبلغ إنتاجها 3500 طن متري. تمكنت من حماية ثقافتها ، على الرغم من اللقاءات العديدة مع الصين. تم بناء منزل قصر بوتالا ، المنزل السابق للدلاي لاما ، فوق ريد تيب منذ زمن طويل ، قبل 360 عامًا. وتتكون من جزأين: البيت الأبيض حيث يعيش الدلاي لاما والقصر الأحمر حيث أجريت البحوث الدينية. قصر آخر هو لاسا نوربولينجكا ، الذي بني عام 1755. قبل نفيه ، كان القصر الصيفي للدلاي لاما.

6- شيان:

كان Xi'an بداية طريق الحرير الذي لا غنى عنه والذي كان يتاجر مع العديد من البلدان في أوراسيا. في الوقت نفسه ، كانت إحدى عشرة أسرة في المقعد الإمبراطوري بالنسبة للبعض ، قبل التوحيد ، أحد المعالم الأثرية الأربعة الكبرى في الصين. أشهر مناطق الجذب هي جيش الطين المكتشف حديثًا ، حارس قبر الإمبراطور الأول للصين. Xi'an لها جدران يعود تاريخها إلى القرن الرابع عشر ، بطول 12 كم.

7- شنغهاي:

تقع شنغهاي في بحر الصين الشرقي وعند مصب نهر اليانغتسي ، وهي أكبر مدينة في الصين وأكثرها تطورًا. تنتشر مراكز التسوق والفنادق الفخمة والمراكز الفنية المرموقة جنبًا إلى جنب في المدينة حيث تمتلئ ناطحات السحاب في Siluet. تمثل ليالي المدينة في شنغهاي علامات النيون الرائعة والشوارع المفعمة بالحياة والمظهر الغربي للمدن الصينية مع العديد من الوظائف. المكان الأكثر شعبية للتنزه هو بوند ، وهو ضفة النهر على طول نهر هوانغبو في شنغهاي.

8- سور الصين العظيم:

إنه سور عظيم للدفاع عن الشعب الصيني لحمايته من الغارات التركية. سور الصين العظيم هو سرج تم بناؤه في أوقات مختلفة من قبل سلالات مختلفة ودمج فيما بعد. يبلغ طول الجدار ، الذي يعود تاريخه إلى أكثر من 2000 عام ، حوالي 21196 كم. إنه أطول هيكل صناعي في العالم. هناك أقسام قليلة من سور الصين العظيم يجدها الحاج مثيرة للاهتمام. بادالينج هو الجزء الأكثر شعبية على الحائط. نظرًا لقربها من بكين ، يمكنك الوصول إليها بسهولة وتسلقها.

9- هونغ كونغ:

تقع هونغ كونغ على الساحل الجنوبي الشرقي للصين ، وهي مركز تجاري لامع على مستوى عالمي حيث تجتمع الثقافات الصينية والتأثيرات الاستعمارية البريطانية

ومزيج التكنولوجيا الفائقة الحديث. على الرغم من أن هونغ كونغ بها أعلى ناطحات
سحاب في العالم وتضم أكثر السكان كثافة سكانية ، إلا أن هناك العديد من
المناطق الخضراء والمناظر الجبلية والشواطئ. بعض الأماكن التي يمكن رؤيتها
تشمل أعلى نقطة في هونغ كونغ ، القمة ، والتي تقدم ميناء فيكتوريا الشهير في
الليل مع ناطحات السحاب الرائعة والمناظر الخلابة للمدينة.

10- بكين:

إنها عاصمة الصين والمدينة الأكثر زيارة. إنها مدينة يعود تاريخها إلى أكثر من
3000 عام ولا يزال بها العديد من الأسرار. الاسم الآخر للمدينة هو بكين. تستضيف
المدينة ميدان تيانانمن والمدينة المحرمة والمتحف الوطني الصيني والقصر
الصيفي القديم والجديد. في حدائق التاريخ الصيني ، إنها مدينة مثالية لمراقبة
العمارة القديمة والثقافة الصينية.